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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 1493 din 20.03.2020 
 

 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 20 martie 2020, ora 0900 

 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

din 13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

▪ Participă la lucrările şedinţei domnul Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, 

judeţul Vaslui. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, IONEL MORARIU 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 102 din 13.03.2020 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 

20.03.2020, ora 0900 cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitării de prelungire a scrisorii de garanție din 

partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare, în vederea implementarii 

proiectului  CENTRU INTEGRAT DE CONSILIERE ȘI AFTER SCHOOL. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea implementării proiectului „ Dezvoltarea sistemului 

de asitența socială și combaterea sărăciei și a excluziunii sociale”  cod SMIS 126924; 

3.       Interpelari si raspunsuri. 

 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta referatul de aprobare şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

solicitării de prelungire a scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata 
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comisionului de garantare, în vederea implementarii proiectului  CENTRU INTEGRAT DE 

CONSILIERE ȘI AFTER SCHOOL. 

 - Dau cuvântul domnului Luchian Laurentiu pentru a prezenta raportul compartimentului 

de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea solicitării de prelungire a scrisorii de 

garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare, în vederea 

implementarii proiectului  CENTRU INTEGRAT DE CONSILIERE ȘI AFTER SCHOOL. 

       - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, secretarul comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea solicitării de 

prelungire a scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de 

garantare, în vederea implementarii proiectului  CENTRU INTEGRAT DE CONSILIERE ȘI 

AFTER SCHOOL. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre aprobarea 

solicitării de prelungire a scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata 

comisionului de garantare, în vederea implementarii proiectului  CENTRU INTEGRAT DE 

CONSILIERE ȘI AFTER SCHOOL.            

- Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

solicitării de prelungire a scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata 

comisionului de garantare, în vederea implementarii proiectului  CENTRU INTEGRAT DE 

CONSILIERE ȘI AFTER SCHOOL. 

  

 Discutii: 

 

Domnul primar informeaza ca merge greu achizitia la mobilierul didactic deoarece firma de la care 

achizitionam are monopol, fiind cei mai buni si sunt foarte ocupati, motiv petru care suntem in 

inatrziere cu finalizarea proiectului. Exista act aditional  de prelungire cu 6 luni a perioadei dar 

scrisoarea de garantie bancara nu mai acopera ca timp si este nevoie oprelungire a acesteia cu 6 luni, 

cu un cost de 283.70 lei. 

Domnul Morariu intreaba daca exista sperante sa fie dst in utilizare pana la 2021? 

Domnul primar afirma ca da, exista. 

 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind 

privind aprobarea solicitării de prelungire a scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-

IFN și plata comisionului de garantare, în vederea implementarii proiectului  CENTRU 

INTEGRAT DE CONSILIERE ȘI AFTER SCHOOL.   

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta referatul de aprobare şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea implementării proiectului „ Dezvoltarea sistemului de asitența socială și combaterea 

sărăciei și a excluziunii sociale”  cod SMIS 126924. 
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 - Dau cuvântul doamnei Maftei Adina pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului „ Dezvoltarea 

sistemului de asitența socială și combaterea sărăciei și a excluziunii sociale”  cod SMIS 126924.

       - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, secretarul comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea implementării 

proiectului „ Dezvoltarea sistemului de asitența socială și combaterea sărăciei și a excluziunii 

sociale”  cod SMIS 126924. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea implementării proiectului „ Dezvoltarea sistemului de asitența socială și combaterea 

sărăciei și a excluziunii sociale”  cod SMIS 126924. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotărâre privind 

aprobarea implementării proiectului „ Dezvoltarea sistemului de asitența socială și combaterea 

sărăciei și a excluziunii sociale”  cod SMIS 126924. 

  

 DISCUTII: 

 

In urma cititrii protocolului de colaborare, domnul primar informeaza ca UAT Rebricea a fost 

selectata intr-o grupa de 300 de UAT-uri pe tara, ca beneficiari a acestei finantari, pentru ca nu avem 

un serviciu de asistenta sociala acreditat. Acest serviciu va putea fi infiintat dupa ce vom avea un om 

specializat pe asistenta sociala, asta se doreste acreditarea serviciului de asistenta sociala.  

  

  

Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

implementării proiectului „ Dezvoltarea sistemului de asitența socială și combaterea sărăciei și a 

excluziunii sociale”  cod SMIS 126924. 

 

➢   Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

3. Interpelari si raspunsuri. 

 

Domnul primar informeaza membrii consiliului despre pagubele produse de Coronavirus, de faptul ca 

trebuie sa fim constienti ca pericolul exista cu adevarat si ca afecteaza pe plan global, iar persoanele 

cele mai afectate sunt cele in varsta si cu probleme de sanatate. Domnul primar spune ca comitetul 

local pentru situatii de urgenta a luat masuri inca din data de 10.03.2020, sunt izolate la domiciliu mai 

multe persoane decat nr de persoane primite pe lista DSP-ului. 

In lista DSP-ului insa nu regasim familia Bolohan insa dl primar a discutat deja cu doamna Bolohan. 

S-au luat mai multe masuri printre care creerea unei comisii mixte din care fac parte seful de post, 

medici, angajati ai primariei pentru a monitoriza si au discutat cu totii oamenii. 

S-a discutat cazul Grosu si Butnaru, care sunt pe lista DSP-ului, astazi 20.03.2020. 

S-au achizitionat materiale de dezinfectie, s-a facut o lista cu toate persoanele plecate in strainatate, au 

fost rugati toti cetatenii sa trateze cu seriozitate, s-au monitorizat toate persoanele veniote din 
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straintate. Domnul primar multumeste tuturor celor care au inteles si au respectat,si roaga consilierii 

sa isi foloseasca influenta pentru a-i convinge pe oameni sa stea acasa. 

S-a discutat cu membrii consiliului local fiecare caz de pe lista DSP-ului. 

Domnul vice propune sa fim cu totii vigilenti si sa luam masuri preventive. 

Domnul Robac propune ca listele DSP-ului sa fie comunicate si membrilor consilierilor locali pentru a 

sti in orice moment ce persoane trebuie sa se autoizoleze. 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier IONEL MORARIU    Jrs. Adina Maftei 

 


